
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 13. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 23
Ministeren bedes redegøre for, hvordan det kan lade sig gøre, at der overho-
vedet har været tvivl om, hvorvidt hydroliseret hvedeprotein skal deklareres på
fødevarer, efter at fødevareberedskabschef i Fødevarestyrelsen, Kim Vandrup
Sigsgaard, den 12. oktober 2010 udtaler: "Der er ingen tvivl, reglerne er klare".

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benny.Engelbrecht@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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